

DANSK POLITIHUNDEFORENING

Sekretariatet, Hovedvejen 25, 4733 Tappernøje

Tlf.: 42644733. E-mail: sekretariat@dansktoplitihundeforening.dk



30. marts 2025

Referat fra Hovedbestyrelsesmøde afholdt 16. marts 2025 på Musholm Ferie, sport og konferencecenter, Musholmvej 100, 4220 Korsør.

Tilstede: Lars Bræmhøj, Bo Rasmussen, Palle Lorentzen, Jan Skov, Martin Lind, Axel Ahm.

Afbud: Carsten Munk, Camilla Sønderskov.

1. Konstituering af hovedbestyrelse

Sekretær Axel Ahm

Næstformand udpeges ikke.

Materiel ansvarlig og elektroniske tavler Palle Lorentzen

Stambogsfører Tine Bjeverskov (udpeget af HB)

Redaktør og referent Tina Kværnø (udpeget af HB)

Webmaster (udpeget af HB) p.t. vakant – foreløbig Karsten Kristensen fra &Rasmussen.

2. Svar til Område 1.

Lars Bræmhøj tilskrives Vesthimmerland at Hovedbestyrelsen bakker om Områdets indstilling til at Vesthimmerland Afdeling lukkes ned, da den ikke opfylder de opstillede krav.

3. Flere klager fra medlemmer i konkret afdeling om afvikling af generalforsamling.

Flere skriftlige og mundtlige klager samt flere anmodninger om overflytning til naboafdeling efter afholdelse af ekstraordinær generalforsamling.

Bo Rasmussen tilskrives Områdelederen om at aflevere en skriftlig redegørelse om forløbet med svarfrist 3. april 2025.

4. Hovedkassen informerer om modtagne henvendelser m.m.

Henvendelse fra Fauna omkring digital resultatføring og sundhedsbog til hunden.

Fauna tilbyder samarbejde med Politihundeforeningen omkring føring af resultater og hundens sundhedsbog digitalt på en app.

Axel Ahm tilskriver dem om at resultater p.t. føres i fysisk form og i foreningens medlemskartotek, men at der evt. kan reklameres via det nye bladsamarbejde direkte til foreningens hundeførere.

Henvendelse fra Herning PH v. Jesper Kjellerup om medvirken i et beskrevet projekt.

Tilskrives af Bo Rasmussen om at det kan indledes i samarbejde med områdelederen.

Anonymisering af medlemsoplysninger i medlemskartoteket.

Bo Rasmussen taler med Rasmussen, så det kan efterkommes.

Forespørgsel fra Område 2 om hundeføreres deltagelse i Search and Rescue Danmark.

Enighed om at det ikke er noget problem, når Politihundeforeningens navn og logo ikke promoveres.

Forslag til drøftelse af administrationsgebyr til Hovedbestyrelsen.

Beløbsrammer drøftet og vedtaget.

Tegningsberettigede i Danske Bank.

Enighed om at hovedkasserer Bo Rasmussen og formand Lars Bræmhøj tegner foreningen med de rettigheder der følger deraf.

Hovedbestyrelsesmøder.

Enighed om at alle HB-medlemmer, udvalgsmedlemmer udpegede hjælpere til Hovedbestyrelsen deltager ved alle møder, bortset et årligt møde, hvor kun HB-medlemmer deltager.

Hjemmesiden og opdateringer på denne.

Der udfærdiges Områdekort på forsiden, så henvendelser henvises til rette Områdeledere med henblik på at forespørgsler fortrinsvis sker lokalt, hvilket også vil aflaste sekretærens arbejde.

Der forsøges udfundet en webmaster udenfor HB til at løse denne opgave i samarbejde med HB.

Regnskab.

Regnskabet gennemgået særligt i forhold til den nyligt indgående bladkontrakt med nyt firma samt seneste indbetaling af kontingent i forhold til stemmefordeling ved Repræsentantskabsmødet.

5. Eventuelt.

Diverse mindre emner drøftet.

6. Næste møde.

Afholdes på Sørup Herregaard (hvor årets DM skal finde sted) d. 21. juni 2025 kl. 0900.

p.b.v

Axel Ahm, sekretær